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Abstract:

This study dealt with the subject: incentives and motivate human resources and its impact on their
performance. where the excellence in performance the most important of all of the standards and
foundations of incentives.

| spoke in the theoretical side of this study on Incentives and performance, and all of the related
basic concepts. In the practical side | study this subject in the public hospital entablishment “BAB EL
ASSA”

Results of the study showed that the incentives, whether physical or moral ones have a significant
impact on the level of performance and organization earns high competitive advantage in the field of
organizations.

Résumeé:

Cette étude portait sur le sujet: incitations et motiver impact sur leurs performances ou
I'excellence dans la performance la plus importante de toutes les normes et les fondation
des incitations.

J'ai parlé dans la partie théorique de cette étude sur la gestion des ressourceshumaines,
incitations et performance et tous les concepts de base associés. Dans lec6té pratique, nous
avons étudié ce sujet dans l'etablissement hospital public « BAB EL ASSA ».

Résultats de I'étudea  montré que les mesures incitatives, si physique ou morale deceux
gui ont un impact significatif sur le niveau de performance et organisation gagnehaut
avantage concurrentiel dans le domaine des organisations.




